



Vision: To build lifelong learners who can demonstrate 21st century skills for a productive global citizenship.

End of Term 1 Final Exams schedule 2023/24 for AC,AP,MOE Curriculums

جدول امتحانات نهاية الفصل الدراسي الأول للعام الدراسي 2023-24 للمناهج الأمريكية والوطنية

Dear Parents,

We would like to remind all parents that End of term 1 exams for grades 1:11 are scheduled as mentioned in the table below . please pay attention to below notes .

عزيمي ولي الامر

نود ان نعلمكم بان الطلاب صفوف الأول الى الحادي عشر سيقدمون امتحان نهاية الفصل الدراسي الأول كما هو موضح في الجدول ادناه . موضح أدناه جدول الامتحانات وبعض المعلومات الهامة التي يجب مراعاتها

- Physical attendance is compulsory at school for the exams .
- إلزامية الحضور الفعلي الى المدرسة لأداء اختبارات نهاية الفصل الدراسي الاول
- Students must wear correct school uniform.
- على الطالب الالتزام بالزي المدرسي
- Mobile phones, smart watches and any papers related or not related to the exam are not allowed in the Exam Room.
- يمنع اصطحاب الهواتف المحمولة، الساعات الذكية او اية أوراق لها او ليس لها علاقة بالامتحان الى قاعة الامتحان
- Students to be in school at 7:30 am.
- صباحا 7:30 على الطالب التواجد في المدرسة الساعة
- If students are late to the exam by more than 20 min, he/she will lose his/her chance to attend it, and he/she will need to submit an official excuse to re- take the exam
- إذا تأخر الطالب 20 دقيقة عن الامتحان سيعتبر الطالب غائبا وسيفقد فرصة تأدية الاختبار، وعليه تقديم عذر مقبول لتسجيله ضمن طلاب الاعادة
- Students can leave the school after the exam with a parent or driver.
- يسمح للطلاب بمغادرة المدرسة بعد الانتهاء من الامتحان بصحبة والديه او السائق
- Thursday Nov.30th Exams will be shifted to Monday Dec.11th if it was deicide as Martyry day holiday.
- سوف ترحل امتحانات يوم الخميس 30 نوفمبر الى يوم الاثنين 11 ديسمبر في حالة إقراره كإجازة يوم الشهيد

Day/Date	Time	Grades 1-4	Grades 5-8	Grade 9	Grade 10-11
Thursday 23/11/2023	8:00am-10:00am	Social Studies	Social Studies	Chemistry/ Marketing	Chemistry/ Accounting
Monday 27/11/2023	8:00am-10:00am	Arabic	Arabic	Arabic	Arabic
Tuesday 28/11/2023	8:00am-10:00am	Islamic	Islamic	Islamic	Islamic
Wednesday 29/12/2023	National day celebration - احتفالات اليوم الوطني				
Thursday 30/11/2023	8:00am-10:00am	Science	Science	Social Studies	-
Monday 4/12/2024	8:00am-10:00am	Math	Math	Math	Math
Tuesday 5/12/2023	8:00am-10:00am	English	English	English	English
Wednesday 6/12/2024	8:00am-10:00am	-	-	Physics	Physics
Thursday 7/12/2024	8:00am-10:00am			Biology /Business	Biology/Business

United Arab Emirates
Ministry of Education
Sharjah Private Education Authority
Al Kamal American PVT. School – **Ramtha**



الإمارات العربية المتحدة
وزارة التربية والتعليم
هيئة الشارقة للتعليم الخاص
مدرسة الكمال الأمريكية الخاصة - **الرمثاء**

Vision: To build lifelong learners who can demonstrate 21st century skills for a productive global citizenship.